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Zápis z 16. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 16. 10. 2012  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, E. Grygarová,  E. Bartečková, A Škuta,  
V. Pohludka, Š. Ţuková, S. Mitura 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 h. 
 

Návrhová komise:  S. Mitura, V. Pohludka 
 

Ověřovatelé zápisu: A. Škuta, E. Grygarová 
 

Zapisovatelka: X. Starobová 
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Přijetí účelové neinvestiční dotace od MSK 
4) Ţádost o uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě na stavbu „Dolní Tošanovice – 

Cieslar, elektrická přípojka  NNk“ 
5) Rozpočtové opatření č. 4, zpráva finančního výboru 
6) Projednání financování stavby na hřišti 
7) Delegování 1 člena zastupitelstva do školské rady 
8) Informace starosty o nákladech spojených s opravou vodovodu 
9) Diskuze, různé 

a) ţádost o moţnost napojení na obecní vodovod – Raiskubovi 
b) ţádost o povolení zřízení sjezdu - Raiskubovi 

 
 

  Hlasování: všech 8 přítomných pro                                                                                                          
 

 
Ad 1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu 

- viz. výše. (splněno) 

 

Ad 2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

Místostarostka přednesla usnesení z minulého zasedání ze dne 29. 8. 2012 a poté 
starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením.  
 

všech 8 přítomných pro 

 

Ad 3) Přijetí účelové neivestiční dotace od MSK pro jednotku SDH 
 

Starosta předloţil zastupitelům návrh smlouvy Moravskoslezského kraje o přidělení částky 
3.200,- na zabezpečení akceschopnosti jednotky SDH, kterou je nutno schválit, poté dal 
hlasovat o přijetí této částky. 

všech 8 přítomných pro 
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Ad 4) Ţádost o uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě na stavbu „Dolní Tošanovice – 
Cieslar, elektrická přípojka  NNk“ 

 
Starosta vysvětlil, ţe se jedná o zřízení věcného břemene na p.č. 952/3 (umístění 

zemního kabelového vedení v délce 5m), a to za jednorázovou úplatu 1.200,- Kč. 
 

 
 

všech 8 přítomných pro 
 
Ad 5) Rozpočtové opatření č. 4, zpráva finančního výboru 
 

Předsedkyně finančního výboru přečetla zápis z pracovní schůzky ze dne 13. 10. 2012 
(příloha č. 1) a přednesla návrh rozpočtového opatření č. 4 (příloha č. 2), kdy poukázala 
zejména na neustálé navyšování částek na některých poloţkách. Vysvětlila, ţe pro 
dofinancování stavby na hřišti si budeme muset vzít půjčku ve výši 300.000,- Kč, která je 
v rozpočtovém opatření jiţ zapracována. 

Poté dal starosta hlasovat o  přijetí rozpočtového opatření č. 4 
 

všech 8 přítomných pro 
 

Ad 6) Projednání financování stavby na hřišti, přijetí půjčky 
 

Starosta informoval, ţe pro stavbu multifunkčního objektu byl vydán stavebním 
úřadem Hnojník „Souhlas s uţíváním stavby“ a budovu jiţ začali vyuţívat sportovci (šatny, 
sprchy). V současné době tam probíhá úklid.  Některé „dodělávky“ neustále probíhají – 
např. úprava terénu.  Je třeba doplatit poslední fakturu za stavbu, a provést vyúčtování pro 
získání dotace.  Provedené vícepráce se budou hradit aţ v příštím roce, a p. Olšar jiţ 
předloţil předběţné vyúčtování s dodatkem č. 1 k původní smlouvě,  starosta navrhl aby 
tyto záleţitosti projednal finanční výbor.   

K dofinancování stavby je potřeba jiţ výše zmíněnou půjčku od občana ve výši 

300.000,- Kč, s úrokem 5%, a splatností v roce 2014. Poté dal hlasovat o přijetí této půjčky dle 
předloţeného návrhu, který přečetl (příloha č. 3). 
 

všech 8 přítomných pro 
 

Ad 7) Delegování 1 člena ZO do Školské rady při ZŠ D. Tošanovice 

Starosta navrhl za nového člena do školské rady (za p. Gongolovou) paní Šárku 

Ţukovou, která toto přijala, a dal hlasovat o jejím schválení. 
 

Pro: 7 

Zdrželi se: 1 

 

Ad 8) Informace starosty o nákladech spojených s opravou vodovodu 
 

Starosta informoval o jednání se starostou Horních Tošanovic, o prokazatelných 
ztrátách při úniku vody z obecního vodovodu ve výši 180.000,- Kč, kdy únik vody probíhal 
na území obce Dolní Tošanovice, a H. Tošanovice poţadují po nás náhradu škody.  Dále 
informoval, ţe náhradě se nebrání, ale její výši bude nutné projednat, také bude nutný 
splátkový kalendář, vzhledem k naší finanční situaci. Na Poleniny bude namontován  
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vodoměr, a prověřena trasa vodovodu, protoţe se domnívá, ţe někteří občané Horních 
Tošanovic jsou napojeni na vodovod obce D. Tošanovic.   

Zastupitelé vznesli připomínky k firmě Hanek – správce vodovodu obce D. 
Tošanovice, ţe dodací lhůty např. při výměně vodoměru jsou nepřiměřeně dlouhé. 
 
Ad 9) Různé , diskuze 

a) Došlá faktura TIPSPOL za stavební dozor ve výši 20.000,-   

b) Informace ohledně chovu brojlerů ve „Vepříně na Lesním Dvoře“ 

c) Informace starosty o úvazcích – v rámci úspor bylo dočasně zrušeno pracovní místo 
údrţbáře zeleně (p. Plevnia) a přijata bude pouze zaměstnankyně na Dohodu o 
provedení práce (p. Plevniová). P. Bartečková měla dotaz, jak to je s p. Klimánkovou, 
nato starosta odpověděl, ţe zaměstnankyně s ním nekomunikuje, v současné době je 
stále v pracovní neschopnosti, po jejím návratu s ní bude ukončen pracovní poměr, 
účetnictví obce v současné době dočasně zpracovává p. Starobová. 

 
d) P. Škuta měl dotaz, kdy se bude stěhovat obecní úřad, starosta odpověděl, ţe 

začátkem listopadu, tento týden bude zveřejněn záměr obce pronajmout budovu 
stávajícího obecního úřadu č.p. 36, a to za účelem prodejny potravin a smíšeného 
zboţí, p. Škuta upozornil, ţe případný zájemce by měl zváţit zda bude obchod 
výdělečný, a zda by nebylo vhodnější starou budovu OÚ prodat. 

 
e) Ţádosti D. a V. Raiskubových o moţnost napojení na obecní vodovod a zřízení 

sjezdu z důvodu výstavby rodinného domu na p.č. 689/2 – bude vyhověno. 
 

f) Informace místostarostky o nutnosti vypracovat novou Obecně závaznou vyhlášku 
o místním poplatku za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, 
vyuţívání a odstraňování komunálních odpadů, kdy novelizace přinesla tyto 
zásadní změny – byl rozšířen okruh poplatníků, došlo ke zvýšení horní hranice sazby 
poplatku, byla zavedena společná odpovědnost poplatníka a jeho zákonného 
zástupce za zaplacení poplatku, atd. Výši ceny za „odpady“ a případné slevy stanoví 
dle zákona finanční výbor na své pracovní schůzce 25. 10. 2012, podklady připraví 
referentka. 
 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Z á v ě r  
 
 
                Starosta obce ukončil zasedání ve 20:05 hod.    
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
 
A. Škuta   ______________ 
   
E. Grygarová    ______________ 


